

3.4.2023 -Zoom- klo 16:15

Läsnä:

Lauri Laitinen puheenjohtaja
 Anna Luttinen sihteeri
 Jawad el Hamrou
 Elisa Tirkkonen
 Lauri Ijäs
 Laura Kelottijärvi saapui aikaan 16:29 (kohta 5.4.)
 Siru Huurre
 Elsa Vänttinen
 Siina Jauhiainen
 Samu Saarainen
 Pinja Jousinen
 Sara Nikulainen
 Sarianna Saastamoinen

Aino Askola
 Olli Puhtimäki
 Santeri Neuvonen

1. Kokouksen avaaminen

Avattiin kokous klo 16:21.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat

Ei ilmoitettavaa.

5. Hallintoasiat

5.1. Talousasiat

Tilanne	tilillä:	8489,31	€
Kassassa: 94,00 €			

5.2. Kemian laitoksen työhyvinvointi-, yhdenvertaisuus- ja tasa-arvotyöryhmä

Työryhmän kokouksissa oli viime vuonna nimettynä edustaja, mutta hän ei päässyt mihinkään paikalle. Nyt pitäisi nimetä sinne uusi edustaja, ja päättää, että tuleeko hänelle kutsua vain sellaisiin kokouksiin missä puhutaan myös opiskelijoita koskevissa asioissa. Vaihtoehtona, että kutsua jokaiseen kokoukseen.

Uusi edustaja työryhmään: Samu Saarainen

5.3. Haalarimerkit

Halutaanko tilata lisää/uusia? Roope A. ollut suosiossa, tekeekö krapulakissa paluuta? Pidetäänkö taas suunnittelukisaa nyt/syksyllä? Pidetään kevään aikana merkintäsuunnittelukisa. Drivessä edellisen kisan materiaalit, hyödyntäkää. Sara Nikulainen ottaa vetovastuun. Katsotaan lisämerkkien tilaus kun kilpailun tulokset selvillä.

5.4. KSKS sopimus ja yhteistyökatsaus

Keski-Suomen kemistiseuran kanssa yhteistyö lähtenyt hyvin käyntiin, eka konkretia excu Tampereelle 5.4. hinta tosiaan 5€ opiskelijoilta ja ilmoitettu tiedotusryhmässä. Voitaisiin laatia joku kokonaisvaltainen rahapyyntöapukysymys, luokkaa 1000-1300€ vujuihin ja haalareihin kokonaisuutena. Haalaritilauksen tekijä pitää haalaripaikan mielessä.

5.5. Vuosijuhlakoordinaattorin oikeudet

Dormammu, I have come to bargain. Koordinaattori toivoo saavansa Radikaalin kansioiden oikeudet ja vujutilin oikeudet. Perusteluina tarve koordinoinnin hyvään suorittamiseen ja edellisten koordinaattorien pääsy kansioihin.

Lauri I. nosti kysymyksen, onko koordinaattorilla oikeutta kansioihin jotka saattavat sisältää tietosuojattua tavaraa ja että uusien ihmisten pääsy tietoihin tulisi ilmoittaa.

Santeri N. vastasi, että yhdistyksen kokouksen valitsemana vastuuhenkilönä oikeutettu Radikaalin tietoihin.

Aino huomautti että drive ei saa sisältää tietosuojalaissa määriteltyjä yhteystietoja.

Syykokouksessa vujukoordinaattori on valittu luottamustoimeen, joka on hallituspestiä vastaava. Annetaan siis oikeudet, kuten luottamushenkilölle kuuluu.

Lisäksi siivotaan kansiot, sillä viimeisin puhdistus on ilmeisesti tehty 2019.

Talis ja vujukoordinaattori selvittävät tiliasiat.

6. Tapahtumat ja liikunta

6.1. Menneet

6.1.1. Kevätkokous 8.3

Hyvin meni, saatiin valittua uusi vuosijuhlakoordinaattori ja uusi tapahtumavastaava.

Saunat ja palju oli lämmin.

6.1.2. Kostajaiset 15.3

Osallistujia oli paljon. Kiljun riittävydessä ongelmia. Ei yv-keissiiä.

6.1.3. Pubgolf 22.3

Mukavan erilainen tapahtuma. Voisi järjestää joskus uudestaan. Kiva, että oli mukana ennestään tuntemattomia baareja. Aikataulu oli sopivan löysä, mutta toisen ryhmän kiirehtiminen rastien läpikäynnissä häiritsi. Olutta oli liikaa, sen tilalla olisi voinut olla esimerkiksi drinkkejä tai sen rinnalla olisi voinut olla toisena alkoholillisena vaihtoehtona vaikka siideri. Olisi voinut olla erikseen "raskas sarja" ja "kevyt sarja", jolloin raskaassa sarjassa olisi ollut vähemmän sallittuja huikkia ja kevyessä sarjassa enemmän.

6.1.4. Ynnän appro 29.3

Jonkin verran kemistejä, ei hirveää määrää. Oli hyvät approt tiiviillä porukalla. Ajoissa kotiin <3

6.1.5. Merkkimarkkinat 29.3

Menekkiä oli. Roope-merkit pääsivät loppumaan (kopilla vielä 2kpl). Myytiin kolme (3) Tosinaista. Todetaan 12 e kuluja pöytäpaikkaan. Missä se lappu mihin on merkitty mitä on myyty ja kuinka paljon? Pömpelissä zettlen kanssa laatikossa.

6.2. Tulevat

6.2.1. XQ KSKS 5.4

Loman takia ilmeisesti ollut vähän ilmoittautumisia opiskelijoilta (2 kpl).

6.2.2. Pääsiäisen munajahti ja minigames @Boombox 12.4

Budjetoidaan kauppaan 40 € (muniin 24,81 € ja naposteltaviin 15 €).

6.2.3. MatLu Beerbong 13.4

varattu lounaispuisto, oli outo varaus mutta saatiin tehtyä...

- varattu JYYlta beer pong pöydät

6.2.4. Radin verenluovutus 17.4.

6.2.5. WABU-viikot 18.4-30.4

6.2.6. Revossa Radikaalin synttäribileet 18.4

varattu jo aiemmin 70 paikkaa

6.2.7. Vappu Appro 19.4

lipunmyynti mennyt jo

6.2.8. 3miot 20.4

6.2.9. Sitsit Heidi's feat Algo ja Magna 21.4

Algon kautta rahaliikenne (Kide.app) Tousti ostaa lipun ja tekee kulukorvauksen. Puhelinten täyskielto (myös tauoilla) ehdotetaan. Perimätiedon mukaan puhelinkielto lisää vapautuneisuutta... Hoidettu puhelinparkilla, jossa vastuuhenkilö (esim tarralapuilla omistajien nimet puhelimiin, oikeasti tärkeät viestit voi käydä lähettämässä narikalla). Budjetoidaan tousti 23 €.

6.2.10. Nanosauna 22.4

Ei menoja.

6.2.11. Wabusauna Opinkivi 24.4

Budjetoidaan naposteltaviin 30 € .

6.2.12. Sumari 25.4 ja Keski-suomen kemistiseuran munkit + kahvi

- raha suunniteltu läpivirtaavaksi, sponssit ja liput kattaisi merkit, palkinnon ja mahdolliset irtotavarat rasteille.
- Radi hommaa merkit eli laskutetaan Linkki (Linkki hoitaa lipunmyynnin kide app). Budjetoidaan varalta merkkeihin 200 €. Laitetaan lasku kuitenkin suoraan Linkille.

6.2.13. Särkänmätkä

26.4

- Todetaan läpivirtaavaa rahaa 625 €
- Miten hoidetaan lipunmyynti? Myynti formsin kautta, haku kopilta. Lippuja saatu 25kpl Ilonan jatkoilla. Ainakin Lauri Laitinen menee Tampereelle hakemaan lippuja 11.4. (Tiistai). Roadtrip anyone? Laurit, Samu ja Jawad goes Tampere.

6.2.14. Vappukuulutus by JYY Freetime 27.4

Rento muotoinen karaoke, aloitetaan Revossa ja katsotaan minne päädytään.

6.2.15. Pubibussi feat Nefa 28.4

Budjetoidaan haalarimerkkeihin 111,80 € läpivirtaavaa (lipputulot korvaa bussin ja merkit) -> laskutetaan nefa (ne tekee lipunmyynnin kide app)

6.2.16. WABU 30.4

Muovipressu ja roskapusseja mukaan!

6.2.17. Harju piknik 1.5

Muovipressu ja roskapusseja mukaan!

6.2.18. Lanit /w Linkki @Lillukka

- budjetoitu rahat jo aiemmin ja varattu lillukka 5.-7.5. ja bastu-sauna 6.7.
- Laskutetaan Linkiltä lippituloista varauksen hinnat ja haalarimerkin hinnat(ilmo Linkki kide app)
- TEK sponssaa 80 €, haetaan JYY avustusta
- Lisättiin varaukseen Bertta kokoustila 6.5. lauantaille (80 €) ja Bastu sauna myös perjantaille 5.5. (60 €)
- Eli budjetoidaan lisää 140 € tiloihin ja haalarimerkkeihin 140 € (yht. 280 €)

7. Media-asiat

7.1. Ruisku

Pitäisi valmistua ajallaan, mainosten kanssa painitaan. Ruiskun käyttöön aiemmin kuvia luovuttanut henkilö toivoo niiden poistamista. Sirulla oikeudet poistaa vain omasta näkymästään. Pistetään poistoon.

7.2. Kalenterin päivitys

Tapsatiimi ottaa hoitaakseen.

8. EVHV

8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Tiedekuntatapaaminen

Jawad kävi juttelemassa tiedekunnan edustajien ja matlupuheenjohtajiston kanssa. (Ynnä ei ollut paikalla 😞) Esille tulleet asiat:

Yhtiöiden/yhteiskunnan tarpeet luonnontieteiden osaajista. Onko toiveita yritysten suhteen laitoksen kutsumana 2.11. ? Onko realistista kemistin näkökulmasta kun meillä on jo paljon yhteistyötä työelämäpäivien ja alumnien kanssa. Myös ksks suuri apu.

Kurssi uudistukset, erityisesti selkkarien "helpottaminen" ja niiden suorituksen selkeyttäminen.

Jonkinlaista uutta pakollista kurssia tilastotieteisiin ja tilastohallinnan selkeyttämiseksi jo alkuvaiheessa, sillä esimerkiksi excel on todella uusi monille opiskelijoille siinä kohtaa kun sitä pitäisi osata jo käyttää. Tätä harkittiin myös poikkitieteellisenä toteutuksena, olisiko kiva opiskelijoiden mielestä? ETA muutoksille vähän yli vuosi jos toteutuu ja keskustelu avoinna uudestaan ensi syksyn alussa.

Kouluvierailulaatikko: jos tulee kouluvierailu, siihen löytyy valmiit paketit

Xyhmile ei voi mitään (ylläri)

8.1.2. SopoKopo MatLu tapaamiset 22.3. & 28.3.

Keskusteltiin menneistä MatLu tapahtumista (laskiaiset sekä kostajaiset) ja päädyttiin antamaan palautetta sekä kehitysideoita. Otetaan jatkossa Algo mukaan MatLu SopoKopo tapaamisiin.

8.1.3. Sopokahvi approt 24.4.

Järjestetään kaikkien Agoran, Mattilanniemen ja Ylistön ainejärjestöjen kanssa. Tällä hetkellä hommat jaettuna, työn alla mutta suunniteltuna. Ainejärjestöjä jotka eivät osallistuneet mutta haluavat osallistua ovat Pörssi, Stimulus, Linkki. Yhteensä osallistuvia ainejärjestöjä 6. Tähän lisäksi on tullut fyysikoiden kerho, joka ei ole ainejärjestö. Pitäisi tulla +-0 budjetti. Laitetaan vappuviikkoinfoihin mainintaa. Infoa tulossa Ynnältä. Tarvitaan 1-2 vapaaehtoista kopilla hengaillemaan.

8.2. Kemian

KKR

8.2.1. Maaliskuun

KKR

Laitos pyysi välittämään teille pahoittelut, että ei ollut Radikaalin hallitukseen yhteydessä tutor-valintojen puolelta.

Avoimen tiedon keskus tuli esittelemään aineistonhallinnan opetusta ja verkkokurssia LIB1DATA (1 op). Toni Kiljunen suorittaa kurssin ja testaa, onko

kurssissa mitään sisältöä, joka edesauttaisi kemistiä. Jos on, kurssi saatetaan lisätä tulevaan ops:iin.

Vuonna 2024 kemia ottaa sisään LuK ja FM tutkintoon suoralla haulla 65, avoimen kautta 10 ja siirtohaulla muista yliopistoista 5. Maisterin täydennyskuluun on myös 5 paikkaa. Määrät muuttuvat, koska nanon kandi-ohjelma alkaa, ja sinne on varattu 25 paikkaa.

OPS:iin tulleet kommentit:
 - Fyskojen paikka ei muutu, koska se muodostaisi liian monta pullonkaulaa. Saattavat vielä heittää päittäin.
 - Jotkut yliopiston päättäjät tajusivat vihdoinkin, että humanistien ja luonnontieteilijöiden kestävä kehityksen opetus on erilaista. Tätä aletaan sitten painimaan koulutuksen kehityksen korkeammassa ryhmässä. KKR suunnittelee kemialle realistiset kestävä kehityksen tavoitteet, kuten kemikaaliturvallisuus, tehokas synteesi, laboratoriovälineiden käyttö ja jne.
 - KKR:n kanta hyvinvointikursseihin: painotetaan kursseja, jotka on tärkeitä opiskelijoille eikä kuormiteta opiskelijoita turhilla kursseilla.

8.2.2. KKR:n

edustaja

Kuten moni tietää, Santeri on valmistumassa toukokuun lopussa, joten hän ei voi toimia opiskelijaedustajana KKR:ssä tämän jälkeen. Tästä syystä, uusi opiskelijaedustaja (ja varaedustaja) tulisi nyt esittää laitokselle. Laitoksen henkilökunta esitti/toivoi Lauri Laitista opiskelijaedustajaksi. Lauri Laitinen käytettävissä. Hallitus kannattaa, mutta muistuttaa pitämään huolta jaksamisesta. Varaedustajaksi (seuraavaksi puoleksi vuodeksi) Olli Puhtimäki. Santeri hoitaa ilmoittamisen KKR:lle.

8.3. Valiokunnat

8.3.1. Kopofoorumi

Koulutettiin siihen että voin tehdä vaikutusta yliopistomaailmassa. Käytiin taas kerran läpi OPS-työtä ja sen jälkeen pohdittiin miten webrol palautetta voitaisiin muokata parempaan suuntaan. Tästä tuli ideoita että palaute voisi olla osana kurssia eikä viimeisen tilavarauksen mukaan, sekä ettei palautekysely tulisi sähköpostina 00.00. Käytiin yleinen hyvinvointikierrös. Leipä ei-vegaanijuustolla, kaunista.

8.3.2. KV-foorumi

Kv-tuutorit on valittu. Juteltiin aiheesta suomalaisten ja kv-ihmisten integroituminen. Monet ESN Jyväskylän tapahtumista ovat avoimia myös suomalaisille jos on halua kotikansainvälistymiselle. JYYllä yhdenvertaisuuskysely, käykää täyttämässä 7.4. mennessä.

8.3.3. Hyvinvointifoorumi

Osallisuuden kokemisesta puhuttiin ja miten saada jäsenistö tuntemaan olonsa tervetulleiksi tapahtumiin jne. Tilojen esteettömyysasiat on ajateltu että voitaisiin kerätä johonkin yhteiseen docsiin ja laittaa järjestöille tiedoksi. Tällöin tapahtumien järjestäjien olisi helpompi aina tarkistaa tilojen esteettömyysasiat sieltä docsista.

9. Palauteboksin läpikäynti

Miksi orbitaalista tulee niin monta muistutusta?

- Säpömuistutukset tulevat laitokselta, eivät Radikaalilta. Lähetämme eteenpäin laitokselle. Wappimuistutus tulee kerran viikossa, mikä on koettu hyväksi lisäksi.

Pubgolf hyvä tapahtuma, aikataulussa oli sählinkiä.

-PJ ottaa vastuun sählingistä, ens kerralla paremmin kun tapahtumakonsepti on tutumpi.

Yhteistyötapahtumista tullut infot liian myöhään/ei tullut säpoa!

-Osa tapahtumista ei ole varsinaisia yhteistyötapahtumia, vaan tapahtumia joista on perinteisesti infottu (esim. YnnäAppro). Muista kuin Radikaalin tapahtumista infotaan erillisessä wappiryhmässä, jonne pääsee ottamalla yhteyttä hallitukseen.

10. Muita esille tulevia asioita

-Saralle kaveri ensi viikon päivystykseen. Jawad menee. Ilmoitetaan päivystyksen aikataulumuutoksesta vielä lähempänä.

-Discordin uudet säännöt puuttuvat vielä, vaikka niiden uudistamisesta on päätetty useita kuukausia sitten. Samu ja Saru ovat tehneet säännöt ja ne on hyväksytyt, mutta julkaisu puuttuu, koska tilille pääsyssä on ollut ongelmia. Santeri ja Lauri selvittävät ongelman myöhemmin tänään.

-Kesätapaamisista kannattaa ilmoittaa huhtikuun aikana.

Lauri Laitinen, Saru, Samu, ehkä Olli ja Siru pääsevät paikalle 8.6.

-Kansioiden siivous jokavuotiseksi jutuksi. Osa kansioista tällä hetkellä hyvin hajanaisia, joten olisi hyvä esim. hallituksenvaihdon yhteydessä tarkistaa että ovat kunnossa. Ei kuitenkaan poisteta vahingossa mitään tarpeellista byrokratiaa!

-Kokoustaukoja saa pitää <3

11. Budjetoinnit

- Pubibussi haalarimerkki 111,80 €
- Sumari haalarimerkki 200 €
- Munajahti kauppa 40 €
- Bertta ja Bastu laneille 140 €
- Lani haalarimerkki 140 €

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen

Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja 3/23

Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirja 3/23

13. Seuraava kokous

Ma 8.5. klo 16:15 paikka @Zoom

14. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous klo 18:12.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset

Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/____

____/____/____

____/____/____

Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023

Elisa Tirkkonen, taloudenhoitaja 2023